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Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 
 
Datum: 2023-06-15—2023-06-16 
Plats:  Skype  
 
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande  Alena Barzngi, vice ordförande  
Anna Ahnlund, ordinarie    Catharina Backelund, ordinarie  
Christer Blom, ordinarie    Fredrik Bergman, ordinarie  
Linda Ivung, ordinarie   Magnus Blomqvist, ordinarie   
    
Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 6) dag 2 
 
Förhinder: Jessica Saverstam, ordinarie  
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
 Dagordningen fastställs med följande tillägg under  
 

- § 10 MBL-förhandling i praktiken (Magnus) 
 
Alena utses till granskare. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-05 
Protokollet fastställs och läggs till handlingarna.  
 
§ 4 Interna arbetet  
Sanna har varit i kontakt med Magnus Kron på ST och han har tackat ja till att hålla i 
valberedningsutbildningen. Förslaget är den 13 september via Skype. Magnus B 
skickar ut kallelse och bokning till alla valberedarna och ordföringarna när vi vet vilken 
tid som gäller.  
 
Fortsättning på styrelseutvecklingen, där kommer Kron att summera det vi hittills gått 
igenom och skicka ut. Kron kan inte delta på augusti mötet men kommer delta i 
september och oktober. 
 
Inför kommande sektionsdagar, 9-10 oktober, får ordföringarna i uppdrag att kolla på 
innehåll och upplägg. Vi bjuder även in M Kron och ytterligare en gäst. Sanna kollar 
med HR direktör Marie Mild om hon har möjlighet.  
 
Gällande förhandling klämdagar så är en framställan enligt §14 gjord. Sanna har varit i 
kontakt med vår ombudsman Krister som kommer kontakta AG för att ta tillbaka 
framställan §14. Vi kommer tvista på ATA och att AG ensidigt har beslutat om vilka 
funktioner som ska arbeta. Information om hur många och vem som varit inne på båda 
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klämdagarna behöver vi ta fram. Krister vill ha in rättsavdelningens tolkning på ATA 
och han kommer även kontakta förbundsjuristen för att stämma av. 
 
Inga fler nyhetsbrev innan sommaren då vi nyss skickat ut ett. 
 
Inget speciellt att rapportera kring hemsidorna förutom att publicera alla våra sidor 
med protokoll. Blanketter är upplagda på sektionernas sidor.  
 
§ 5 Rapporter från verksamheten   
Sanna rapporterar kort från Verks MBL som var den 31 maj, alltså GDs sista möte. 
Framöver är det Inga som är tf. GD fram tills den nya kommer. 
 
ST har ställt frågan om det ekonomiska utrymmet inför kommande RALS men AG kan 
inte ge något svar då planeringsavdelningen inte avsätter medel särskilt för detta utan 
det är en dynamisk process där AG avvaktar förhandlingarna. Frågan kommer ställas 
igen.   
 
Säkerhetsklassning på myndigheten har ökat och framöver kommer det göras fler. 
Myndigheten har möjlighet att göra slagningar i misstanke- och belastningsregistret vid 
rekrytering av personal inom förvarsverksamheten från den 1 augusti.  
 
Partsforum kommer upphöra.  
 
Fredrik och Sanna rapporterar från rekryteringsmötet mellan AG och ATO, 
genomgång av rutin hur det ska gå till och hur länge annonser ska ligga ute samt 
tester. Inga svar från AG hur de kommer använda sig av detta. Digital referenstagning 
har även påbörjats. Underlag från mötet har inte kommit ännu. 
 
Att få göra synundersökning för terminalglasögon på arbetstid är nu ändrat på 
verksnätet genom STs påtalan. 
 
Magnus informerar kring den tvist som drivits i region Väst gällande trakasserier. Den 
gick igenom och medlemmen fick 10 000 kr skadestånd.  
 
§ 6 RALS 
Löneforumsmöte imorgon eftermiddag med HR där kommer vi ställa utrymmesfrågan 
igen. Styrelsen diskuterar syftet med löneforum då budget och förberedande arbete 
brister. 
 
ST har lyft flertalet frågor till HR som vi inte fått återkoppling på, bland annat: 
-RALS-info till chefer 
-löneöversyn mellan enheter 
-förteckning på vad som är särskilt uppdrag 
-löneskillnader mellan och i grupper 
 
Styrelsen diskuterar kring den nya lönestatistiken som vi har fått utskickad. ST har inte 
fått någon information om varför AG har gjort uppdelning av vissa roller.  
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Nylönesättningar sker på flera håll och EC har fått info om att de ska sättas i 2023 års 
löneläge vilket inte är korrekt och inget som ST har kommit överens om med AG.  
När det centrala avtalet är klart behöver vi hålla RALS-info för våra medlemmar som 
tidigare. 
 
§ 7 Arbetsmiljö  
Natalie informerar att det är över hundra skyddsombud som har gått 
introduktionsutbildningen redan.  
 
Skyddsombudsinstruktionen är pausad och ST kommer börja se över 
skyddsområdena nästa vecka.  
 
Sanna har kontaktat HR och efterfrågat uppföljning gällande kränkande särbehandling. 
Möte kommer ske efter sommaren.   
 
På vissa håll så har det flaggats upp om restriktivare möjligheter till hemarbete och 
flexmöjligheter under sommaren. Det är viktigt att information går ut från chefen om 
vad som gäller, dvs det som står i våra avtal.  
 
Aktivitetsbaserade arbetsplatser är en stor pågående fråga i Väst. HSO har samlat alla 
SO och tretton punkter är inskickade till regionledningen.  
 
Då det verkar bli Clean desk på flera orter framöver så är det viktigt att vi är delaktiga i 
processen för att kunna påverka våra medlemmars fysiska arbetsmiljö.  

 
§ 8 Ekonomi 
Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god.  
 
Magnus har uppdaterat reseräkningsblanketten och publicerar dessa på varje sektions 
hemsida.  
 
Kassörsutbildning 6-7 september i Göteborg i samverkan med Sensus. Resa/logi och 
mat står avdelningen för. 

 
§ 9 Värvning  
Medlemssiffror – inga nya siffror till detta möte. 
 
Magnus redogör för vår framtagna värvningsplan och styrelsen fastställer denna.  
Styrelsen beslutar att medlemsmöten ska hållas på varje ort innan året är slut. 
Sektionerna ansvarar och återrapporterar.  
 
§ 10 Övriga frågor 
Frågan om förtroendearbetstid parkeras och tas upp till hösten. 
  
Magnus har uppdaterat vårt dokument MBL-förhandling i praktiken. Styrelsen 
fastställer ändringarna. Magnus publicerar den på vår hemsida.  
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§ 11 Nästa möte 
2023-08-30/31 kick-off i Göteborg  

 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet. 
 
 
 
Sanna Norblad     Catharina Backelund 
Ordförande      Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	Protokoll från avdelningsstyrelsemöte

